

Ausschreibung / Announcement Cutting

Q 19 - International DQHA Championship

Sonntag / Sunday, 13. Oktober 2019 - **Cutting Day**

AQHA / DQHA
class in class with
NCHA USA



Veranstalter / Producer

DQHA

Daimlerstr. 22 - 63471 Aschaffenburg - Germany

www.dgha.de

Veranstaltungsort / Location

Reitsportanlage Aachen - Soers des Aachen - Laurensberger Rennverein e.V.

Albert-Servais-Allee 50 - 52070 Aachen - Germany

Show Manager AQHA / DQHA

Michaela Kayser

Braidbacher Str. 1 - 97618 Wollbach - Germany

mobil: 0049 - 171 - 6980511

E-Mail: michaela.kayser@dgha.de

Show Secretary & Office NCHA

Iris Tebart-Cox

Am Leegmeer 4 - 46446 Emmerich - Germany

mobil: 0049-170-3448541

E-Mail: iris.tebart-cox@t-online.de

Show Secretary & Office AQHA / DQHA

Eva Gebhard

Bornscheid 24 - 53809 Rupprichter Roth - Germany

mobil: 0049-177-5510545

E-Mail: Q19@dgha.de

Videographer NCHA

Arno Kretzschmar - Germany

Richter / Judges

Charlene Carter - USA

Mike Carter - USA

Rick Christy - USA

Rick Lemay - Spain

Pam Scott - USA

AAA - NCHA Judge

Nennschluss / Deadline

Sonntag / Sunday, 22. September 2019

Cutting Nennungen nur per E-Mail an / Cutting entries only via e-mail to

iris.tebart-cox@t-online.de

Klassen / classes

AQHA	1141 / 1142 2140 4140	Cutting Open jun. / sen. Cutting Amateur Cutting Youth
NCHA	Cutting Open Cutting Non Pro Cutting Youth	class in class with AQHA Cutting Open class in class with AQHA Amateur class in class with AQHA Youth
DQHA	9141 9142	Cutting Futurity Cutting Maturity
VRH	18200 28200	Ranch Cutting Open Ranch Cutting Amateur

Preisgeld NCHA of USA / Purse NCHA of USA

Cutting	Open	500,00 € + 55,00 € added
	Non Pro	500,00 € + 55,00 € added

Zeitplan - Cutting - ohne Gewähr / Schedule - Cutting - without guarantee

Open	AQHA jun. / AQHA sen. / NCHA USA - class in class
Open	DQHA Futurity
Open	VRH Ranch Cutting
	Siegerehrung Open - Award Presentation Open
Amateur / Non Pro	AQHA / NCHA USA class in class
Amateur	DQHA Maturity
Amateur	VRH Ranch Cutting
Youth	AQHA / NCHA USA class in class
	Siegerehrung Amateur/Non Pro & Youth - Award Presentation Amateur/Non Pro & Youth

Boxen / Boxes

Boxensharing möglich / possible

direkt an Stallreservation@dqha.de	Box	250,00 €
	Helferpferd / Helper Horse = free	- €
	Kaution / Deposit	50,00 €

Nenn-Informationen / Entry Information

Ein Pferd pro Nennformular; die Nennung wird nur bearbeitet, wenn folgende Unterlagen in Kopie dem Nennformular beigelegt werden: **AQHA Pferdepapier, aktuelle AQHA Mitgliedskarte, aktuelle NCHA USA Mitgliedskarte des Reiters und des Pferdebesitzers.**

One horse per entry form; entry will only be processed if the following items are enclosed in copy:

AQHA Certificate of registration, current AQHA membership, current NCHA USA membership of rider and horse-Owner.

Achtung! In der AQHA ist es erlaubt, Open Junior 3 Pferde und Open Senior 3 Pferde zu starten;
In der NCHA ist es erlaubt, Open 2 Pferde zu starten;
In der AQHA ist es erlaubt, Amateur 3 Pferde zu starten; Jugendliche sind hier nicht startberechtigt;
In der NCHA ist es erlaubt, 1 Pferd in der Non Pro Klasse zu starten; Jugendliche sind mit entsprechendem Status startberechtigt;
In der AQHA dürfen Jugendliche 3 Pferde, aber keine Hengste starten;
In der NCHA dürfen Jugendliche 1 Pferd und auch Hengste starten

Attention! *In AQHA it's allowed to start 3 horses in Open junior and 3 horses in Open senior;
In NCHA it's allowed to start 2 horses in Open Cutting;
In AQHA it's allowed to start 3 horses in Amateur; Youth Riders are not allowed to start in this class
In NCHA it's allowed to start 1 horse in Non Pro Cutting; Youth Riders are allowed to start here with AMA/NON PRO status;
In AQHA Youth Riders are allowed to start 3 horses but no stallions;
In NCHA Youth Riders are allowed to start 1 horse and stallions*

Diese Ausschreibung ist in Ergänzung zur DQHA Haupt-Ausschreibung; Turnierbestimmungen und weitere wichtige Informationen sind dieser zu entnehmen, einzuhalten und werden mit Unterschrift auf dem Nennformular akzeptiert.

This Announcement is in addition to the DQHA main-announcement; show regulations etc. will be accept with signature on entry form.

Es stehen kostenlose Boxen für Helferpferde zur Verfügung - Vergabe nach Eingang.

There are free boxes for helper horses - allocation after receipt.

Jeder Reiter kann nur International Champion werden, wenn Reiter und der Pferdebesitzer Mitglieder der DQHA sind - siehe Anhang.

Every Rider only can be International Champion if he and the horse owner are members of the DQHA - look attached.

Zahlungen: Start- und Boxengelder sind im voraus auf das folgende Konto zu überweisen - keine Barzahlung - erst nach Zahlungseingang werden frische Rinder garantiert.

DQHA e.V., IBAN: DE65 7956 2514 0000 8012 75, BIC: GENODEF1AB1

Payment: Entry- and boxes fees in advance to account - no cash payment - only after receipt of payment fresh cows are guaranteed

Nennungen nach Nennschluss und fehlerhaft ausgefüllte / nicht lesbare Nennungen können mit einer Gebühr von 30,00 € berechnet werden; der Veranstalter behält es sich vor, Nachnennungen nicht zu akzeptieren.

Entry forms after deadline and incorrectly filled / unreadable forms can be charged with a fee of 30,00 €; the organizer reserves the right not to accept late-entries.

Please note:

Only **DQHA members (Rider and Horse-Owner)** can

**becoming International DQHA Champion
and
participate in the Futuriy / Maturity**

If you are not a member of DQHA,

(Rider and Horse Owner)

please complete the DQHA membership application(s) and

(www.dqha.de → [Formularservice](#) → [DQHA membership application pdf](#))

send it with the entry form

**Please include the completed DQHA membership application(s) and
copies of the current AQHA and NCHA membership cards to your entry form**

thanks a lot